
 

 
 

Referat af institutions-bestyrelsesmøde tirsdag d. 20. august 2024 i afd. Frørup kl. 17.00 - 20.00 

  

Mødedeltagere:   

Forældrerepræsentanter: Camilla Greve Holmestad, Carina M. Sølberg Andersen, Dorte Hjære Johansen, Mads Buch Petersen, Julie Gry 

Sørensen, Maria Lykke Nielsen-Løkkegaard og Pia Dufresne Johnsen 

Afbud: Jaris Juul-Jørgensen 

Gæst: Lea Abbednæs, Christian Bjerregaard Uggerby og Sarah Bruhn. 

Medarbejderrepræsentanter: Jette Yrsa Kliver, Vibeke Søndergaard, Line Kolkjær Stærh 

Elevrepræsentanter:  

Ledelsesrepræsentanter: Jennie Thomsen, Bo Michael Pedersen og Line Stilling Mogensen 

Referent: Jennie Thomsen 

  

Mødeleder/ordstyrer: Camilla Greve Holmestad 

Næste møde: 25. september afd. Ørbæk kl. 17-19 

 



 

 
 

  Emne   Formål med punktet  Proces  

  

Kl. 17.00-17.30 Velkommen til den 

nye 

institutionsbestyrels

e og til de to nye 

afdelingsledere 

Velkomst Velkommen til den nye institutionsbestyrelse og til de to nye 
afdelingsledere 

Præsentationsrunde og velkommen til de nye 
forældrerepræsentanter og de nye afdelingsledere. 

Bestyrelsen konstituerede sig. Camilla Greve Holmestad er ny 
bestyrelsesformand. Carina M. Sølberg Andersen fortsætter som 
næstformand i bestyrelsen. Tillykke til Camilla og Carina med 
valget. 

Skal bestyrelsen fordeles ud på de enkelte årgange?                        
- Bestyrelsen fordeler sig ikke ud på de enkelte klasser, men 
opfordrer forældrene til, at hvis de har punkter, som de ønsker 
bestyrelsen skal drøfte, så kan de til enhver tid tage fat i 
bestyrelsen. 



 

 
 

Årshjul for bestyrelsesarbejdet blev godkendt.  

 Elevrådet  Drøftelse og beslutning  Nyt fra elevrådet  

Fast punkt på dagsordenen.  

 

Elevrådet deltager ikke på dette møde.  

Kl. 17.30-17.40 Godkendelse af 

princip 

Orientering, drøftelse 

og godkendelse. 

Hvad gør vi, hvis eleverne bevidst ødelægger skolens ting? 

Skal vi udarbejde retningslinjer for dette? 

 

Værdiregelsættet blev godkendt. Opfordring til at skolens tre 

elevråd drøfter, hvordan skolens elever får kendskab til 

værdiregelsættet. 

 

 

Kl. 17.40-18.00 Antimobbestrategi Drøftelse og evt. 

beslutning 

Genbesøg Antimobbestrategien 

 



 

 
 

Antimobbestrategien blev genbesøgt. Opfordring til at skolens tre 

elevråd drøfter, hvordan skolens elever får kendskab til 

Antimobbestrategien. Derudover er det et punkt i 

Antimobbestrategien, som elevrådet skal rette til.  

Antimobbestrategien sættes efterfølgende på som punkt til 

godkendelse på bestyrelsesmøde.  

Kl. 18.00-18.20 Kommunikation til 

skolens forældre 

Drøftelse og beslutning Kommunikation til skolens forældre 

- En stor opfordring til, at hvis der er noget forældre er 

utilfredse med eller undrer sig over, så skal de tage fat i 

enten skolen eller i bestyrelsen.  

- Pixi-udgave af kommunikationsprincippet gennemgås på 

skoleårets første forældremøderne. 

- Drøftelse om der skal udarbejdes retningslinjer for 

samarbejdet mellem institutionsbestyrelsen og 

forældrerådet. Jennie sætter punktet ind på Årshjulet.  

Kl. 18.20-19.00 Udarbejdelse af 

høringssvar til 

sparekatalog 

Orientering, drøftelse 

og evt. beslutning. 

Udarbejdelse af høringssvar til sparekatalog 

Sparekatalog udsendes d. 15. august 

 



 

 
 

Der nedsættes en lille arbejdsgruppe, der udarbejder udkast til 

høringssvar. Arbejdsgruppen består af Camilla, Julie, Carina, 

Maria. Bo indkalder gruppen til møde. 

 

Udkastet til høringssvar sendes efterfølgende til bestyrelsen. 

Kommentarer, rettelser og tilføjelser sendes til arbejdsgruppen 

med cc. til alle i bestyrelsen. Det endelige høringssvar sendes til 

Jennie, som sender det videre til kommunen.  

Deadline for indsendelse af høringssvar er d. 10. september 2024.  

 

 

Kl. 19.00-19.30 Nyt fra Skattekisten 

 

Orientering og 

drøftelse 

Nyt fra Skattekisten, herunder Landsbyordningen. 

Fast punkt på dagsordenen.  

 

Line fortalte om arbejdet i Skattekisten, herunder hvordan vi 

arbejder med Udarbejdelsen og evalueringen af og opfølgningen 

på den pædagogiske læreplan. 

 
Tidligere var den pædagogiske læreplan en skabelon, hvor der 
skulle dokumenteres, hvordan vi arbejde med de enkelte områder 
i den pædagogiske læreplan.  



 

 
 

Der er i Nyborg kommune lavet en ny procedurer ift. hvordan der 
arbejdes med den styrkede pædagogiske læreplan. Bodil Bloch, 
der er pædagogisk konsulent i Nyborg Kommune, kommer på 
besøg i Skattekisten. Har skal Bodil taler med de ældste børn i 
børnehaven samt observere situationer i hverdagen. 
Efterfølgende har Bodil en drøftelse med ledelsen om, hvad hun 
har fået øje på. Bodil og ledelsen udpege udviklingsområder, som 
der skal arbejdes videre med i Skattekisten.  
 

Generelt er medarbejderne meget fleksible og omstillingsparate i 
Skattekisten. Tingene ændrer sig hurtigt. F.eks. kan børnenes 
mødetider ændrer sig, så flere børn i en periode kommer tidligere 
om morgenen eller bliver henter senere.  Der er derfor behov for 
at pædagogerne ændrer deres mødetid. Børnetallet er ændres 
efter sommerferien, da en større gruppe børn er startet i skole.  
 
Skattekisten er blevet DGI re-certificeret. Vi har hele tiden fokus 
på, hvordan vi laver de bedst mulige læringsmijøer, så flest mulige 
børn føler sig som en del af fællesskabet.  

 

Jennie og Line laver udkast til Udarbejdelsen og evalueringen af og 

opfølgningen på den pædagogiske læreplan, som drøftes på 

næste bestyrelsesmøde. 



 

 
 

Kl. 19.30-19.50 Nyt fra ledelsen  

  

Orientering, drøftelse 

og evt. beslutning 

 

 

Nyt fra ledelsen  

 

Der er dagligt en stor gruppe unge mennesker, som benytter 

skolegården i Ørbæk om aftenen. Dagen efter ligger der smadrede 

flasker, snusposer, mm. i skolegården. Der har ligeledes været 

hærværk på skolens skole/bænke-sæt. SSP og Politiet er 

informeret. 

 

 Eventuelt, herunder 

evaluering af mødet.  

Evaluering Evt. + Evaluering af mødet 

 

 

   

  

Punkter til kommende bestyrelsesmøder  

 

Opfølgning på SFO virksomhed (september)  

 

Kontakt med flere forældre på 6. årg.  

 

Ugeplaner. Hvornår kan forældrene forvente, at ugeplanerne 

kommer ud? 

 

Opfølgning på FaceBook. 



 

 
 

 

Kan man slå de sidste timer sammen, så man dropper frikvarteret 

kl. 14.00-14.15, og lader eleverne gå lidt tidligere hjem. Drøftes på 

næste bestyrelsesmøde 

 

 

Vikardækning 

Flere forældre klager over aflyste timer og manglende 

vikardækning. Ledelsen kommer med oversigt over, hvordan de 

enkelte klasser er blevet ramt af fravær.  

 

Oversigt over fravær. Hvor meget fravær har der det sidste ½ år 

været i de enkelte klasser/årgange. 

    

  

 

Alle mødes afholdes kl. 17-19.   

20. august afd. Frørup kl. 17-20 



 

 
 

25. september afd. Ørbæk kl. 17-19 

24. oktober afd. Frørup kl. 17-19 

25. november afd. Ørbæk kl. 17-19 – afbud Carina 

10. december afd. Frørup kl. 17-19 

22. januar afd. Ørbæk kl. 17-19 

20. februar afd. Frørup kl. 17-19 

24. marts afd. Ørbæk kl. 17-19 

22. april afd. Frørup kl. 17-19 

21. maj afd. Ørbæk kl. 17-19 

19. juni afd. Frørup kl. 17-19 

  

 

 


